

## Inquiries/Interpellations

Friday, 12th June, 1992

No. 32. (fifteen)

By the Honourable Senator Carney, P.C.:

24th March, 1992—That she will call the attention of the Senate to the Globe '92 Conference held in Vancouver, B.C., from 16th to 20th March, 1992.

No. 35. (ten)

By the Honourable Senator Olson, P.C.:

12th May, 1992—That he will call the attention of the Senate to the Government's mismanagement of the economy and particularly monetary policy.

For Monday, 15th June, 1992

By the Honourable Senator Comeau:

11th June, 1992—That he will call the attention of the Senate to the Eighty-Seventh Inter-Parliamentary Conference, held at Yaounde, Cameroon, April 6-11, 1992.

For Tuesday, 16th June, 1992.

By the Honourable Senator Haidasz, P.C.:

13th May, 1992—That he will call the attention of the Senate to the importance and urgency of federal governments to fulfill their commitments to treaties protecting the global environment, adopted at the Rio de Janeiro Earth Summit, and the role of parliamentarians in this matter.

By the Honourable Senator Wood:

10th June, 1992—That she will call the attention of the Senate to the cancellation of the Court Challenge Program.

Le vendredi 12 juin 1992

N<sup>o</sup> 32. (quinze)

Par l'honorable sénateur Carney, C.P. :

24 mars 1992—Qu'elle attirera l'attention du Sénat sur la Conférence Globe '92 qui s'est tenue à Vancouver, en Colombie-Britannique, du 16 au 20 mars 1992.

N<sup>o</sup> 35. (dix)

Par l'honorable sénateur Olson, C.P. :

12 mai 1992—Qu'il attirera l'attention du Sénat sur la mauvaise gestion, par le gouvernement, de l'économie, et particulièrement de la politique monétaire.

Pour le lundi 15 juin 1992

Par l'honorable sénateur Comeau :

11 juin 1992 —Qu'il attirera l'attention du Sénat sur la quarante-septième Conférence interparlementaire, tenue à Yaoundé, Cameroun, du 6 au 11 avril 1992.

Pour le mardi 16 juin 1992

Par l'honorable sénateur Haidasz, C.P. :

13 mai 1992—Qu'il attirera l'attention du Sénat sur le fait qu'il est important et urgent que les gouvernements fédéraux respectent leurs engagements à l'égard des traités visant la protection de l'environnement global, adoptés au Sommet de la Terre de Rio de Janeiro, ainsi que sur le rôle des parlementaires à cet égard.

Par l'honorable sénateur Wood :

10 juin 1992—Qu'elle attirera l'attention du Sénat sur l'abandon du Programme de contestation judiciaire.

## Motions

Friday, 12th June, 1992

Nil

Le vendredi 12 juin 1992

aucune